
Protokół Nr XXXIII/21

z  XXXIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
12 maja 2021 r. o godz. 13.00 – online.

Stan Radnych – 23
Obecnych –  22
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1
do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.

Ad.1.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  otworzył  o  godz.  13.00  XXXIII
sesję  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Przywitał  wszystkich  uczestników
posiedzenia online, odczytał listę obecności radnych Rady Miejskiej. Wszyscy
radni byli obecni. 

Ad.2.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  wraz
z zawiadomieniem o zwołaniu sesji Rady Miejskiej doręczony został radnym
porządek obrad  (Zał.  Nr  2)  Prezydent  Miasta  złożył  wniosek  o  wycofanie
z porządku obrad XXXIII sesji dwóch projektów uchwał: w sprawie określenia
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół,
nauczycieli  przedszkoli  pracujących z grupami obejmującymi dzieli  6-letnie
i  dzieci  młodsze zatrudnionych w szkołach i  przedszkolach oraz obniżenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących
stanowiska  kierownicze  w  przedszkolach,  szkołach  i  zespołach  szkół,  dla
których  organem  prowadzącym  jest  Miasto  Pabianice  oraz  w  sprawie
regulaminu  określającego  wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego,  szczegółowe
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe
i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród
nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach podstawowych, dla
których organem prowadzącym jest MP (Zał. Nr 3) W związku z tym wniósł
autopoprawkę  do  porządku  obrad  polegającą  na  wycofaniu  pkt  13  i  14,
wobec powyższego punkty 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23 zmieniają swoje
numery zgodnie z kolejnością.

Następnie  wobec  braku  propozycji  prowadzący  obrady,  Przewodniczący
Rady Krzysztof Rąkowski zakończył procedowanie tego punktu. 
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Ad.3.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  protokoły
Nr XXXI/21 z dnia 18 marca 2021r.  oraz Nr  XXXII/21 z dnia 12 kwietnia
2021r. zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej do wglądu w ustawowym
terminie.  Do  treści  protokołów  nie  zgłoszono  uwag,  wobec  tego  uważa
protokoły za przyjęte.

Ad.4.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz przedstawił informację dot. wydanych
zarządzeń,  przygotowanych  projektów  uchwał,  ważniejszych  decyzji
oraz spotkań za okres od 13 marca 2021 r do  7 maja 2021 r. (Zał. Nr 4)
W chwili obecnej na oddziale covidowym przebywają, 6 na OIOM-ie i jedna
osoba  na  oddziale  izolacyjnym.  Najmłodszy  pacjent  39-letni  mężczyzna,
najstarsza  92-letnia  kobieta.  Do  dnia  wczorajszego,  licząc
od 27 marca, czyli od trzeciej fali, na naszym oddziale hospitalizowanych było
w  sumie  280  osób  ze  stwierdzonym  zakażeniem  covid  sars-2.  Decyzją
Wojewody  od  10  maja  zlikwidowany  został  oddział  covidowy  dla  dzieci
(7  łóżek).W  Szkole  Podstawowej  nr  16  został  utworzony  nowy  Punkt
Szczepień Powszechnych.  Powstał jako filia punktu w Pabianickim Centrum
Medycznym  po  to,  żeby  zwiększyć  możliwość  wykonywanych  szczepień
i  sprawnie je  przeprowadzić.  Na dziś  jest  decyzja wojewody i  zgoda NFZ
na utworzenie punktu, ale nie podano terminu uruchomienia.  Trwają prace
budowlane  na  kolejnym  odcinku  inwestycji  tramwajowej,   tym  razem  na
ul. Zamkowej, od św. Jana w kierunku Łaskiej. Wykonawca zaczął od budowy
kanału deszczowego oraz rozbiórki północnej nawierzchni jezdni i torowiska
tramwajowego.  Od  28  kwietnia  obowiązują  zmiany  w  organizacji  ruchu.
Postępują prace na pozostałych odcinkach inwestycji.  W dniu 28 kwietnia
podpisana  została  umowa na  budowę  wielofunkcyjnej  hali  sportowej  przy
Szkole  Podstawowej  nr  13.  Wykonawca  odpowiada  za  opracowanie
dokumentacji  projektowej,  wykonanie  robót  budowlano-instalacyjnych,
rozbiórkowych,  wykończeniowych  oraz  części  infrastruktury  zewnętrznej.
To  kolejny  krok  w  realizacji  zaplanowanych  trzech  inwestycji  sportowo-
rekreacyjnych.  Podpisano  też  umowy  z  wykonawcami  budowy  bieżni
lekkoatletycznej i szkutni. W 2016 r. wspólnie ze Stowarzyszeniem Oratorium
– Przygoda Życia utworzona została Spółdzielnia Socjalna Zielone Pabianice.
Nasz wkład finansowy to jest 2 tys. zł wpisowego i 200 zł udział. W związku
z  wątpliwościami  co  do  gospodarki  finansowej  i  materiałowej,  w  kwietniu
została  skierowana  tam  kontrola  w  zakresie  prawidłowości  gospodarki
finansowej.  Na  wstępie  miała  ona  charakter  kontroli  właścicielskiej,
przysługującej jednemu ze spółdzielców, a po posiedzeniu rady nadzorczej
została rozszerzona na całą gospodarkę finansową spółdzielni.  W związku
z treścią protokołu pokontrolnego, sporządzonego przez trzyosobowy zespół
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kontrolny  oraz  faktem,  iż  prowadzenie  dalszych  czynności  wyjaśniających
w sprawie jest poza możliwościami i kompetencjami miasta jako jednego ze
spółdzielców, przekazaliśmy pełną dokumentację do prokuratury i na policję.
Wczoraj,  10  maja  na  walnym  zgromadzeniu  spółdzielni,  z  udziałem
przedstawiciela  Ogólnopolskiego  Związku  Rewizyjnego  Spółdzielni
Socjalnych,  została  odwołana  z  funkcji  dotychczasowa  prezes  zarządu
Justyna Kirsz, a jej obowiązki przejęła Anna Kilańska i Barbara Wiracka jako
członek  zarządu,  których  zadaniem  jest  jak  najszybsze  uporządkowanie
spraw formalno-prawnych i  przywrócenie skutecznej i  owocnej działalności
spółdzielni  socjalnej.  Urząd  Miejski  wdrożył  wszystkie  procedury
przewidziane  na  wymienioną  okoliczność,  między  innymi  zarządziłem
kontrolę  prewencyjną  we  wszystkich  jednostkach  współpracujących  ze
spółdzielnią  socjalną  Zielone  Pabianice,  w  szczególności  w  Miejskim
Centrum Pomocy Społecznej. W związku z tym, że przedstawicielem miasta
Pabianic  w  spółdzielni,  była  pani  Monika  Szewczyk,  naczelnik  Wydziału
Spraw Społecznych,  wypowiedziała  umowę o  pracę  i  od  19  kwietnia  jest
nieobecna  i  nie  wypełnia  swoich  obowiązków,   przedstawicielem  miasta
w spółdzielni jest obecnie bezpośrednio prezydent Pabianic. Z tego względu,
że  sama  spółdzielnia  jest  jednostką  zewnętrzną  posiadającą  swoją
osobowość  prawną  oraz  wspomnianymi  zawiadomieniami  do  organów
ścigania,  na  tym  etapie  to  wszystko,  co  możemy  przekazać.  W  piątek
uruchomione  zostało  nowo  wybudowane  oświetlenie  w  parku  Wolności.
To kolejny zrealizowany projekt z budżetu obywatelskiego. Obejmuje główną
aleję, alejkę od strony ul. Moniuszki oraz teren górki aktywności „Wieloryb”.
Łącznie  45  opraw  ledowych  na  43  słupach  kompozytowych.  Przy  okazji
wykopów  w  parku  wraz  z  instalacją  oświetleniową  wykonano  kanalizację
teletechniczną  umożliwiającą  w  przyszłości  wprowadzenie  światłowodów
i montaż monitoringu.  W zajezdni MZK powstaje nowy budynek techniczno-
magazynowy. To kolejna cześć projektu modernizacji komunikacji miejskiej.
Dyrektorem Szkoły Podstawowej nr 3 została Krystyna Kucharek (dotąd p.o.
dyrektora), Przedszkola Miejskiego nr 11 z oddziałami integracyjnymi Monika
Witusik-Kamieniak  (wicedyrektor),  Przedszkola  Miejskiego  nr  13  Joanna
Głos-Podgrodzka  (p.o.  dyrektora),  Przedszkola  Miejskiego  nr  14  Anna
Śliwińska (wicedyrektor). Konkursy odbyły się 14 i 15 kwietnia.  O stanowisko
w PM 14 starały się dwie osoby, w pozostałych po jednej. Zmiany kadrowe w
Urzędzie Miejskim. Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych
Monika Szewczyk,  złożyła wypowiedzenie i  odejdzie z pracy z początkiem
lipca.  Kierowanie  wydziałem  przejęła  zastępca  naczelnika  Ewa  Smuga.
Odejdzie z pracy również naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej Anna
Borowska.
Materiały dot:
- Sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok
(Zał. Nr 5);

3



-  Sprawozdania  z  realizacji  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta
Pabianic na lata 2019-2021 za rok 2020 (Zał. Nr 6);
-  Raportu  z  wykonania  zadań  „Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii
dla Miasta Pabianic na lata 2019-2020” za rok 2020(Zał. Nr 7);
- Raportu z wdrażania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla
Miasta Pabianic na lata 2014-2020 za rok 2020 (Zał. Nr 8);Ocena zasobów
pomocy społecznej (Zał. Nr 9)
otrzymali wszyscy Radni i omówione  zostały na Komisji Spraw Społecznych.

Następnie  wobec  braku  propozycji  prowadzący  obrady,  Przewodniczący
Rady Krzysztof Rąkowski zakończył procedowanie tego punktu. 

Ad.5.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  omówił projekt  uchwały
w  sprawie  uznania  za  bezzasadne  wezwania  z 16  lutego  2021 r.
do usunięcia naruszenia prawa Uchwałą Nr LXVII/561/06 Rady Miejskiej
w Pabianicach z dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianic  w granicach
administracyjnych  Gminy  Miejskiej  Pabianice. (Zał.  Nr  10)  W   dniu
16 lutego 2021 r. wpłynęło do Rady Miejskiej  wezwanie Gminy Wyznaniowej
Żydowskiej  w Łodzi  przesłanej przez radcę prawnego Piotra Sendackiego
Kancelaria Radcowska CONSENT do usunięcia naruszenia prawa Uchwałą
Nr  LXVII/561/06  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  29 czerwca  2006 r.
w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Pabianic  w granicach  administracyjnych  Gminy  Miejskiej  Pabianice.
Z uzyskanych wyjaśnień Prezydenta Miasta wynika co następuje: Skarżący
wniósł skargę na Uchwałę Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 26.06.2006 r.
Nr LXII/561/06, w szczególności w zakresie następujących jej  postanowień:
§ 4. Ilekroć  w dalszych  przepisach  niniejszej  uchwały  jest  mowa
o: 8) zorganizowanej działalności inwestycyjnej – należy przez to rozumieć
tereny,  dla  których  scalenie  i podział  nieruchomości  następuje  w trybie
przepisów  ustawy  o gospodarce  nieruchomościami;  § 5. 3. Następujące
oznaczenia  graficzne na rysunku planu w skali  1:2000 są obowiązującymi
ustaleniami  planu:  6) zasięg  obszarów  zorganizowanej  działalności
inwestycyjnej;  scalenie  i podział  nieruchomości  wg  trybu  określonego
w przepisach  o gospodarce  nieruchomościami;  § 16. ust. 2  8) dla  terenów
oznaczonych  na  rysunku  planu  symbolami:  - L.9.1  w zespole  terenów
L.9/MN, - T.8.2 (fragment), T.8.3 (fragment) w zespole terenów T.8/MN, - T.9.1
(fragment), T.9.4, T.9.5 w zespole terenów T.9/MN, T. 62.1 w zespole terenów
T.62/MN,  T. 67.1  w zespole  terenów  T.67/MN  dodatkowo  ustala  się:
warunkiem realizacji  nowej  zabudowy jest  objęcie  terenów zorganizowaną
działalnością  inwestycyjną;  w zakresie  scalania  i podziału  nieruchomości
w trybie  obowiązujących  przepisów  o gospodarce  nieruchomościami  oraz
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wyposażenia i urządzenia układu terenów publicznych tj.  wewnętrzne ulice
osiedlowe, infrastruktura techniczna. Strona skarżąca twierdzi, że w świetle
obowiązującej  w dacie  uchwalania  ww  planu  miejscowego  ustawy
o planowaniu  i zagospodarowaniu  przestrzennym,  przepisy  tej  ustawy
nie przewidywały  wyznaczania  obszarów  zorganizowanej  działalności
inwestycyjnej,  co  tym  samym  oznacza,  że  określenie  nieruchomości
skarżącego  takim  obszarem  jest  z definicji  wadliwe,  a nawet  stanowi
naruszenie  powodujące  nieważność  omawianej  uchwały  Rady  Miejskiej
w Pabianicach.  Należy  zauważyć,  że  zgodnie  z ustawą  o planowaniu
i zagospodarowaniu  przestrzennym  opublikowaną  w Dz. U.Nr 80,
poz. 717 z 2003 r.,  czyli  aktem w wersji  obowiązującej  od 01.04.2006 r.  do
31.12.2006 r.  w art. 15 ust. 2 ustalono,  iż  w planie  miejscowym  określa  się
obowiązkowo  m.in.:  8) szczegółowe  zasady  i warunki  scalania  i podziału
nieruchomości  objętych  planem  miejscowym;  9) szczególne  warunki
zagospodarowania  terenów  oraz  ograniczenia  w ich  użytkowaniu,  w tym
zakaz zabudowy;  10) zasady modernizacji,  rozbudowy i budowy systemów
komunikacji  i infrastruktury  technicznej;  Zgodnie  zaś  z ust. 3.  cytowanego
artykułu  w planie  miejscowym  określa  się  w zależności  od  potrzeb  m.in.:
1) granice  obszarów  wymagających  przeprowadzenia  scaleń  i podziałów
nieruchomości;  Kwestionowany  przez  stronę  skarżącą  zapis  nie dotyczy
obszarów zorganizowanej działalności inwestycyjnej lecz terenów, na których
warunkiem realizacji  nowej  zabudowy jest  objęcie  terenów zorganizowaną
działalnością  inwestycyjną  w zakresie  scalania  i podziału  nieruchomości
w trybie  obowiązujących  przepisów  o gospodarce  nieruchomościami  oraz
wyposażenia i urządzenia układu terenów publicznych tj.  wewnętrzne ulice
osiedlowe, infrastruktura techniczna. Oznacza to, że zapis ten jest w istocie
zgodny  z art  15 ust. 3 pkt 1 ustawy  o planowaniu  i zagospodarowaniu
przestrzennym  w cytowanej  wersji  z 2006 r.  Istotą  tej  regulacji  nie było
wyznaczenie terenów zorganizowanej działalności inwestycyjnej lecz terenów
przeznaczonych  do  scalenia  i podziału  w trybie  ustawy  o gospodarce
nieruchomościami,  co  jest  zgodne  z przepisami  ww  ustawy.  Przy  okazji
wyjaśniam  (skarżący  twierdzi,  iż  definicja  powyższa  jest  cyt.:normatywnie
pusta,  gdyż  trudno,  aby  scalanie  i podział  następowały  w trybie  innych
przepisów  niż  ustawy  o gospodarce  nieruchomościami),  że  scalenie
nieruchomości  może  nastąpić  również  w trybie  przepisów  ustawy  z dnia
26 marca  1982 r.  o scalaniu  i wymianie  gruntów.  Ponadto  zgodnie
z art. 15 ust. 2 pkt 8 w planie  miejscowym  określa  się  obowiązkowo  m.in.:
szczegółowe  zasady  i warunki  scalania  i podziału  nieruchomości  objętych
planem  miejscowym,  wobec  czego  niezrozumiałe  są  wnioski  zawarte
w złożonej  skardze,  w których  próbuje  się  zarzucić  Radzie  Miejskiej
w Pabianicach  naruszenie  władztwa  planistycznego  poprzez  podjęcie
skarżonej   uchwały.  Należy  również  podkreślić,  że  określenie  wybranych
terenów na obszarze miasta Pabianie, terenami zorganizowanej działalności
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inwestycyjnej  stanowi  nazwę zdefiniowaną  w §  4 pkt 8 skarżonej  uchwały,
i które związane jest także z faktem ustalenia na tych terenach zasad budowy
systemów komunikacji  i infrastruktury technicznej w celu zagospodarowania
tego  obszaru  na  podstawie  kompleksowej  koncepcji  przewidującej  m.in.
rozmieszczenie  działek  budowlanych,  wewnętrznych  ulic  osiedlowych,
infrastruktury technicznej czy wzmiankowanego w § 16 ust. 2 pkt. 23 m.p.z.p.
zbiornika retencyjnego, o której pisało Samorządowe Kolegium Odwoławcze
w uzasadnieniu  postanowienia  z dnia  08.07.2020 r.  utrzymującego  w mocy
postanowienie  Prezydenta  Pabianic  odmawiające  podziału  działki  nr  43/4
(własności skarżącego), jako niezgodnego z cytowanymi powyżej ustaleniami
planu  miejscowego.  Ponadto  należy  podkreślić,  że  kwestie  zgodności
z prawem  uchwały  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  26.06.2006 r.
Nr  LXII/561/06  przyjmującej  miejscowy  plan  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Pabianic  w granicach  administracyjnych  Gminy
Miejskiej Pabianice były analizowane przez Wojewodę Łódzkiego w trakcie
procedury  planistycznej  z racji  tego,  że  obowiązek  przedłożenia  takiej
uchwały  do  sprawdzenia  jej  zgodności  z prawem  wynika  z ustawy
o samorządzie gminnym. Odrębną kwestią pozostaje, czy działka skarżącego
z racji swego kształtu, położenia i bezpośredniego sąsiedztwa drogi mogłaby
zostać  wyłączona  z ww.  obszaru,  który  powinien  być  objęty  wspólną
kompleksową  koncepcją  i dla  którego  plan  przewiduje  obowiązek
przeprowadzenia opisanej procedury scalenia i podziału. Jednakże decyzja
w tej kwestii może być podjęta wyłącznie w drodze przeprowadzenia analiz,
o których  mowa  w art. 32 ust. 1 ustawy  z 27  marca  2003 r.  o planowaniu
i zagospodarowaniu  przestrzennym.  Zgodnie  z art. 32 ust. 2 tejże  ustawy:
Wójt, burmistrz albo prezydent miasta przekazuje radzie gminy wyniki analiz,
o których  mowa w ust. 1,  po uzyskaniu  opinii  gminnej  lub  innej  właściwej,
w rozumieniu art. 8, komisji urbanistyczno-architektonicznej, co najmniej raz
w czasie  kadencji  rady.  Rada  gminy  podejmuje  uchwałę  w sprawie
aktualności  studium i planów miejscowych,  a w  przypadku  uznania  ich  za
nieaktualne,  w całości  lub  w części,  podejmuje  działania,  o których  mowa
w art. 27.  A zatem Rada Miejska w Pabianicach będzie mogła zdecydować
wówczas o podjęciu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu
miejscowego, w którym zostaną uwzględnione ewentualne zmiany dla tego
terenu.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha powiedziała, że Komisja Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uznania
za bezzasadne wezwania z 16 lutego 2021 r.  do usunięcia  naruszenia
prawa  Uchwałą  Nr  LXVII/561/06  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia
29 czerwca  2006r.w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Pabianic w granicach administracyjnych Gminy
Miejskiej Pabianice.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 11)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/347/21. (Zał. Nr
12).

Ad.6.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  omówił projekt  uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Pabianic.  (Zał. Nr
13)  W dniu 7.04.2021 r. wpłynęła do Rady Miejskiej skarga  na Prezydenta
Miasta  Pabianic  dotycząca  nie umieszczenia  Skarżącego  na  listę
oczekujących  na  mieszkanie  z zasobów  miasta  i gminy  Pabianice.
Z uzyskanych wyjaśnień wynika co następuje: Skarżący w dniu 26.01.2021r.
w Wydziale  Spraw  Lokalowych  Urzędu  Miejskiego  w Pabianicach  złożył
wniosek o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego. Sprawa przydziału
lokalu  z mieszkaniowego  zasobu  Miasta  Pabianice  rozpatrywana  była
zgodnie  z przepisami  ustawy  o ochronie  praw  lokatorów,  mieszkaniowym
zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego (t.j. Dz.U. z 2020 r. poz. 611)
oraz  uchwały  Nr  XXX/380/08  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia
27 czerwca  2008r  .  w sprawie  określenia  zasad  wynajmowania  lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Pabianice (t.j.
Dz.  Urz.  Woj.  Łódz.  z 2014 r.  poz. 1609).  Urząd  Miejski  w Pabianicach
rozpatrując  wnioski  o przydział  lokalu  ustala,  czy  spełnione  są  wszystkie
kryteria  określone w ww.  przepisach.  Ww.  uchwała  stanowi:  „§  3.1  Gmina
Miejska Pabianice wynajmuje lokale mieszkalne osobom pełnoletnim, które
spełniają łącznie następujące warunki: 1) stale zamieszkują na terenie Gminy
Miejskiej  Pabianice;  2) posiadają  niskie  dochody;  3) nie  posiadają
(wnioskodawca oraz inne osoby zgłoszone do wspólnego zamieszkiwania)
tytułu  prawnego do  lokalu  lub  domu mieszkalnego położonego na  terenie
Gminy  Miejskiej  Pabianice    albo  posiadają  tytuł  prawny  do  obecnie
zajmowanego lokalu, w którym zagęszczenie wynosi poniżej 8m2 powierzchni
użytkowej  w przeliczeniu  na  jedną  osobę  uprawnioną  do  zamieszkiwania
z wyjątkiem  prawa  własności  lub  współwłasności  lokalu,  budynku
mieszkalnego,  własnościowego  spółdzielczego  prawa  do  lokalu
mieszkalnego;  4) nie  zbyły  lub  nie przekazały  w ciągu  10 lat  przed  datą
złożenia wniosku: - prawa własności lub współwłasności lokalu lub budynku
mieszkalnego,  - własnościowego  spółdzielczego  prawa  do  lokalu
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mieszkalnego;  5)  nie posiadają  na  koniec  miesiąca  kalendarzowego
poprzedzającego  datę  złożenia  wniosku   zadłużenia  wobec  podmiotu
zajmującego  się  administrowaniem  mieszkaniowym  zasobem  gminy.”
Ponadto  §  4 pkt 7 ww.  uchwały  stanowi,  iż  pierwszeństwo  w zawieraniu
umów najmu  na lokale stanowiące mieszkaniowy zasób gminy przysługuje
osobom,  które  zamieszkują  w lokalach  o zagęszczeniu  poniżej  8 m2

powierzchni  użytkowej  w przeliczeniu  na  jedną  osobę  uprawnioną  do
zamieszkiwania.”  Zgodnie z § 2 ww.  uchwały ilekroć w uchwale jest  mowa
o osobach o niskich dochodach -  należy przez to rozumieć osoby,  których
średni  miesięczny  dochód  z okresu  trzech  kolejnych  miesięcy
poprzedzających dzień złożenia wniosku o przyznanie lokalu mieszkalnego,
przypadający na członka gospodarstwa domowego nie przekracza: a) 200 %
najniższej  obowiązującej  emerytury  ogłoszonej  przez  Prezesa  Zakładu
Ubezpieczeń  Społecznych  -  w gospodarstwie  jednoosobowym.  b) 150  %
najniższej  obowiązującej  emerytury  ogłoszonej  przez  Prezesa  Zakładu
Ubezpieczeń Społecznych - w gospodarstwie wieloosobowym. W złożonym
wniosku  Skarżący  podał,  iż  zamieszkuje  wraz  z rodzicami  w  lokalu  przy
ul.  L. Waryńskiego  w Pabianicach, którego powierzchnia użytkowa wynosi
55,96 m2.  Ponadto w złożonym wniosku Zakład Gospodarki Mieszkaniowej
ROM II potwierdził, iż w lokalu  przy ul. Ludwika Waryńskiego w Pabianicach
występuje  zadłużenie  wobec  podmiotu  zajmującego  się  administrowaniem
mieszkaniowym  zasobem  na  koniec  miesiąca  kalendarzowego
poprzedzającego  datę  złożenia  wniosku.  Skarżący  nie spełnia  kryterium
określonego  w §  4 pkt 7 ww.  uchwały,  ponieważ  zagęszczenie  przekracza
8m2 powierzchni  użytkowej  w przeliczeniu  na  jedną  osobę  uprawnioną
do  zamieszkiwania.  Skarżący  nie spełnił  również  kryterium  określonego
w § 3 ust 1 pkt 5 ww. uchwały, ponieważ na koniec miesiąca kalendarzowego
poprzedzającego datę złożenia wniosku posiadał zadłużenie wobec podmiotu
zajmującego się administrowaniem mieszkaniowym zasobem gminy za lokal
przy ul.  Ludwika Waryńskiego w Pabianicach. W związku z powyższym po
zapoznaniu  się  z dokumentami  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Lokalowych
nie wyraziła  zgody  na  przydział  lokalu  z mieszkaniowego  zasobu  Miasta
Pabianice. W dniu 08.02.2021r. Skarżący złożył w Kancelarii Ogólnej Urzędu
Miejskiego w Pabianicach odwołanie  w którym m.in.  odniósł  się  do kwestii
posiadania  zadłużenia  za  lokal   przy  ul.  Ludwika  Waryńskiego
w Pabianicach. Na podstawie wyjaśnień uzyskanych z Zakładu Gospodarki
Mieszkaniowej  w Pabianicach  ustalono,  iż  na  koniec  miesiąca
poprzedzającego datę  złożenia  wniosku  Skarżący  nie  posiadał  zadłużenia
wobec  podmiotu  zajmującego  się  administrowaniem  mieszkaniowym
zasobem  gminy  za  lokal   przy  ul.  Ludwika  Waryńskiego  w Pabianicach.
Jednak Skarżący nadal  nie spełniał  kryterium określonego w § 4 pkt 7 ww.
uchwały. Po wnikliwym zapoznaniu się z dokumentami dotyczącymi sprawy
Skarżącego  I Zastępca  Prezydenta  Miasta  Pabianic  Pani  Aleksandra
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Jarmakowska – Jasiczek poinformowała o powyższym i nie wyraziła zgody
na  przydział  lokalu  z mieszkaniowego  zasobu  Miasta  Pabianice  dla
Skarżącego,  o czym   został  poinformowany  pismem  z dnia  02.04.2021r.,
znak: SL-II.7140.1.12.2021. Ponadto w poruszonej przez Skarżącego kwestii
zawarcia  umowy najmu  socjalnego  lokalu  wyjaśniam,  iż  na  mocy  wyroku
z  dnia  8.05.2014r.  Sygn.  akt  I  C  1976/13  Sąd  Rejonowy  w  Pabianicach
przyznał  5  członkom  rodziny  prawo  do  otrzymania  lokalu  socjalnego.
W  związku  z  powyższym  na  podstawie  ww.  wyroku  w  dniu  21.07.2015r.
została zawarta z osobami trzecimi umowa najmu lokalu socjalnego przy ul.
Ludwika Waryńskiego w Pabianicach, w której uprawnionym do zajmowania
lokalu był także Skarżący. Tym samym ww. wyrok został zrealizowany i na
jego podstawie nie będą już proponowane Panu Skarżącemu lokale w najem
socjalny. Jednocześnie informuję, iż na wniosek złożony w dniu 26.01.2021r.
przez  osoby  trzecie  w  dniu  12.02.2021r.  została  zawarta  umowa  najmu
socjalnego  lokalu  z  mieszkaniowego  zasobu  Miasta  Pabianice  przy  ul.
Ludwika Waryńskiego , na okres jednego roku do dnia 11.02.2022 r. Z uwagi
na powyższe skarga Skarżącego na odmowę wpisania na listę oczekujących
na  przydział  lokalu  z  mieszkaniowego  zasobu  Miasta  Pabianice  jest
niezasadna.  Zgodnie  z art. 239 ustawy  z dnia  14 czerwca  1960r.  Kodeks
postępowania  administracyjnego (t.j.  Dz. U.  z 2020 r.  poz. 256,  695,  1298,
2320,  z 2021 r.  poz. 54,  187)  w przypadku  gdy  skarga,  w wyniku  jej
rozpatrzenia  została  uznana za  bezzasadną i jej  bezzasadność  wykazano
w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych
okoliczności  organ  właściwy  do  jej  rozpatrzenia  może  podtrzymać  swoje
stanowisko  z odpowiednią  adnotacją  w aktach  sprawy  bez  zawiadamiania
skarżącego.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha powiedziała, że Komisja Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia
skargi na Prezydenta Miasta Pabianic.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  18,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 4. (Zał. Nr 14)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/348/21. (Zał. Nr
15).
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Ad.7.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  omówił  projekt  uchwały
w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Dyrektora  Miejskiego  Centrum
Pomocy Społecznej (Zał. Nr 16) W dniu 1 kwietnia 2021r. wpłynęła do Rady
Miejskiej w Pabianicach skarga  na Dyrektora Miejskiego Centrum Pomocy
Społecznej dotycząca nieotrzymania przez Skarżącą specjalistycznych usług
opiekuńczych  i  opieki  wytchnieniowej  dla  niepełnosprawnego  syna.
Z  uzyskanych  wyjaśnień  wynika,  co  następuje:  W odpowiedzi  na podanie
z  dnia  29  marca  2021  r.  Skarżącej  w  sprawie  przyznania  świadczeń
z pomocy społecznej  p.o. Dyrektor Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej
wyjaśniła, że Skarżąca  korzysta od lutego 2019 r. ze  świadczeń rodzinnych
wypłacanych przez Wydział Świadczeń Rodzinnych i Alimentacji. Ponadto na
podstawie  dostarczonego  dokumentu  zostanie  wydana  decyzja
administracyjna  przyznająca  świadczenia  z  tytułu  niepełnosprawności
dziecka na okres ważności orzeczenia, tj. do 31.03.2022 r. W odniesieniu do
pomocy  w  zakresie  przyznania  specjalistycznych  usług  opiekuńczych,
Miejskie Centrum Pomocy  Społecznej  w Pabianicach w dniu 26.04.2021 r.
Skierowało  pismo do  Skarżącej  ws.  złożenia  wniosku wraz z  niezbędnymi
dokumentami  do  Wydziału  Pomocy  Środowiskowej,  w  celu  ubiegania  się
o pomoc w formie specjalistycznych  usług opiekuńczych.  Zebrany  materiał
złożony do pracownika socjalnego przez Skarżącą i przeprowadzony wywiad
środowiskowy  będzie  podstawą  do  rozpatrzenia  wniosku  i  przyznania
stosownej  pomocy  w  formie  decyzji  administracyjnej.  Jednocześnie
p.o.  Dyrektora  MCPS  poinformowała,  że  Miejskie  Centrum  Pomocy
Społecznej nie realizuje Programu „Opieka wytchnieniowa”, dlatego nie może
zapewnić wsparcia Skarżącej w zakresie tej usługi. W związku z powyższymi
wyjaśnieniami  uznano,  że złożona  skarga jest  bezzasadna. Zgodnie z art.
239  §  1  ustawy  z  dnia  14  czerwca  1960r.  Kodeks  postępownaia
administracyjnego (t.j. z 2021r. poz. 735) w przypadku, gdy skarga, w wyniku
jej  rozpatrzenia,  zoastała  uznana  za  bezzasadną  i  jej  bezzasadność
wykazano  w  odpowiedzi  na  skargę,  a  skarżący  ponowiła  skargę  bez
wskazania nowych  okoliczności  - organ  własciwy  do jej rozpatrzenia  może
podtrzymać  swoje stanowisko z  odpowiednią adnotacją  w aktach sprawy -
bez zawiadamiania skarżącego.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha powiedziała, że Komisja Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały    w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  na  Dyrektora  Miejskiego  Centrum  Pomocy
Społecznej.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  18,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 4. (Zał. Nr 17)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/349/21. (Zał. Nr
18).

Ad.8.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  omówił  projekt  uchwały
w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXVII/292/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 17 grudnia 2020r.
w sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  oraz  maksymalnej
wysokości  opłaty  za  wyżywienia  w Żłobku  Miejskim  w Pabianicach.
(Zał.  Nr  19) Do  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  wpłynęła  petycja  rodziców
dzieci,  uczęszczających  do Żłobka  Miejskiego  w Pabianicach  w sprawie
zmiany  uchwały  Nr  XXVII/292/20  Rady Miejskiej  w Pabianicach  z dnia
17 grudnia  2020r.  w sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  oraz
maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienia  w Żłobku  Miejskim
w Pabianicach. Jak wskazano w petycji: "W ostatnim czasie każdy z rodziców
otrzymał  do  podpisania  aneks  do umowy  o świadczenie  usług  związany
z wysokością  odpłatności  za  pobyt  dziecka  tzw.  "czesnego„  od  dnia
1 stycznia  2021r.  na  podstawie  §  1 ust. 1 uchwały  Nr  LI/661/18  z dnia
22 lutego  2018r.  w sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  oraz
maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  w Żłobku  Miejskim
w Pabianicach. Ponadto w niniejszym aneksie zawarta jest informacja, iż do
31 stycznia br., zgodnie z § 1 ust. 6 tejże uchwały wysokość opłaty za pobyt
dziecka w danym miesiącu obniża się o 50% należnej opłaty za każdy dzień
nieobecności  dziecka  w poprzednim  miesiącu.  Nowa  uchwała  Nr
XXVII/292/20  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  17 grudnia  2020r.
w sprawie ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka oraz maksymalnej  wysokości
opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Pabianicach (Dz. Urz. Woj. Łódz.
z 2021r.,  poz. 15),  znosi  zapis  dot.  obniżenia  "czesnego”  w przypadku
nieobecności  dziecka.  (...)  Oczywiście  nie możemy  powiedzieć,
że oczekujemy  pobytu  w placówce  za  darmo,  ale  w okresie  nieobecności
stawka w wysokości 50% była odpowiednia." Odnosząc się do treści petycji
należy  wskazać,  że  zasady  ustalania  opłat  za  pobyt  i wyżywienie
w przypadku  nieobecności  dziecka  w żłobku  zawarte  są  w Statucie  tej
placówki. Zmiana powodująca, że opłata za pobyt dziecka w żłobku jest stała
i nie  podlega zwrotowi  w przypadku nieobecności  dziecka została  do tego
Statutu  wprowadzona  uchwałą  Nr  XXVII/291/20  Rady Miejskiej
w Pabianicach z dnia  17 grudnia  2020r.  zmieniającą uchwałę  Nr  LI/660/18

11



Rady Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  22 lutego  2018r.  w sprawie  nadania
Statutu  Żłobkowi  Miejskiemu  w Pabianicach  (§  12 ust. 5 Statutu),  nie zaś
uchwałą, o której zmianę wnoszą autorzy petycji.  W związku z powyższym
należało  uznać  za  niezasadną  petycję  dotyczącą  zmiany  uchwały
Nr  XXVII/292/20  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  17 grudnia  2020r.
w sprawie ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka oraz maksymalnej  wysokości
opłaty za wyżywienia w Żłobku Miejskim w Pabianicach, gdyż nie określa ona
zasad  ustalania  opłat  za  pobyt  i wyżywienie  w przypadku  nieobecności
dziecka w żłobku. Jednakże po głębokiej analizie propozycji rodziców dzieci
uczęszczających do żłobka oraz zobowiązań Miasta w zakresie utrzymania
odpowiednich  standardów  placówki  został  przygotowany  projekt  uchwały
zmieniającej  Statut  Żłobka  Miejskiego  w Pabianicach.  W nowym  projekcie
uwzględniono,  w przypadku  nieobecności  dziecka  w żłobku,  zapis
o zwolnieniu w wysokości 50% opłaty dla rodzin, w których dochód na osobę
w rodzinie  nie przekracza  kwoty  odpowiadającej  150%  kryterium
dochodowego  określonego  w art. 8 ust. 1 pkt 2 ustawy  z dnia  12 marca
2004r. o pomocy społecznej. Rozwiązanie to pozwoli zarówno na wsparcie
rodzin znajdujących się w trudniej sytuacji materialnej, jak i utrzymanie miejsc
w Żłobku dla wszystkich dzieci.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodnicząca Komisji Marta Cicha powiedziała, że Komisja Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia
petycji  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXVII/292/20  Rady  Miejskiej
w Pabianicach z dnia  17 grudnia  2020r.  w sprawie  ustalenia  opłaty  za
pobyt  dziecka  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienia
w Żłobku Miejskim w Pabianicach.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 20)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/231/21. (Zał. Nr
21).

Ad.9.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt  uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2021 rok – projekt nr 1.
(Zał. Nr 22)  Po stronie planu dochodów dokonuje się zwiększeń w kwocie
147.322,77 zł, w tym: z tytułu podpisania umowy nr 1/2021 z dnia 27.04.2021
r,  pomiędzy  Miastem  Pabianice  a  Powiatem  Pabianickim  w  sprawie
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finansowania  kosztów  działalności  Warsztatu  Terapii  Zajęciowej,  ul.  Jana
Pawła  II  68  w  kwocie  96.426,80  zł  (MCPS),  -  z  tytułu  otrzymania
odszkodowania  od  ubezpieczyciela  za  pęknięcie  nagrzewnicy  w  systemie
wentylacyjno-grzewczym  na  pływalni  w  kwocie  34.348,87  zł  (MOSIR),
-  z  tytułu  otrzymania  odszkodowania  od  ubezpieczyciela  za  uszkodzenie
laptopa do obsługi drona w kwocie 1.547,10 zł (SM), - z tytułu zwiększenia
wpływów z różnych dochodów w kwocie 15.000,00 zł (ZDM). Po stronie planu
wydatków dokonuje się zmian persaldem w kwocie 320.772,77 zł,  w tym:
zwiększenia  w  kwocie  1.190.772,77  zł:   -  z  tytułu  podpisania  umowy  nr
1/2021  z  dnia  27.04.2021  r,  pomiędzy  Miastem  Pabianice  a  Powiatem
Pabianickim w sprawie finansowania kosztów działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej, ul. Jana Pawła II 68 w kwocie 96.426,80 zł (MCPS), - z tytułu
przekazania  środków  na  wykonanie  naprawy  pęknietej  nagrzewnicy  oraz
remontu zalanych pomieszczeń na pływalni w kwocie 34.348,87 zł (MOSIR),
- z tytułu przekazania środków na zakup nowego sprzętu do obsługi drona w
kwocie 1.547,10 zł (SM), - z tytułu rozszerzenia robót zadania pn. „Budowa
drogi  łączącej  ulicę  Batalionów Chłopskich z  ulicą  Lutomierską"  w kwocie
18.450,00  zł  (ZDM),  -  z  tytułu  przekazania  dotacji  celowej  na  zakup
samochodu  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  celem
realizacji  zadania  pn.  „Zakup  samochodów  dla  Komendy  Powiatowej
Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Pabianicach  w  ramach  zadań:  „Zakup
samochodów ratowniczo-gaśniczych" oraz „Zakup pojazdów i  wyposażenia
dla  Państwowej  Straży  Pożarnej  województwa  łódzkiego"  w  kwocie
15.000,00 zł  (WZKiIN),  -  z tytułu przekazania dotacji  celowej dla ZGM na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Częściowa  termomodernizacja
budynku  przy  ul.  Zamkowej  4813  w  Pabianicach"  w  kwocie  25.000,00  zł
(RIM), - z tytułu przekazania dotacji celowej dla ZGM na realizację zadania
inwestycyjnego  pn.  „Modernizacja  nieruchomości  przy  ulicy  Moniuszki  8a"
w kwocie 470.000,00 zł (RIM), - z tytułu przekazania środków na realizację
zadania  inwestycyjnego  pn.  „Budowa  oświetlenia  ulicznego"  w  kwocie
130.000,00  zł  (WITiK),  -  z  tytułu  realizacji  zadania  własnego  gminy  pn.
„Prowadzenie  na  terenie  Miasta  schroniska  i  noclegowni  dla  osób
bezdomnych"  wynikającego  z  ustawy  o  pomocy  społecznej  w  drugim
półroczu 2021 r.  w kwocie  200.000,00 zł  (WSSiG),  -  z  tytułu  przekazania
środków  na  realizację  zadań  związanych  z  realizacją  zadań  statutowych
jednostki w kwocie 200.000,00 zł (ZDM).; zmniejszenia w kwocie 870.000,00
zł:  kwotę  400.000,00  zł,  jako  zmniejszenie  środków  zabezpieczonych
w  rezerwie  ogólnej,  -  kwotę  470.000,00  zł,  jako  zmniejszenie  środków
zabezpieczonych  w  rezerwie  inwestycyjnej.  Dokonuje  się  przesunięć
w ramach wydatków na dotacje bieżące pomiędzy podmiotami niezaliczanymi
do  sektora  finansów  publicznych  w  dziale  801,  rozdziale  80101
(zwiększenie), 80104 (zmniejszenie) w kwocie 180.000,00 zł. Zmiana wyniku
budżetu - Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest
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zmiana  wyniku  budżetu  w  roku  2021,  który  ulega  zmniejszeniu  o  kwotę
173.450,00  zł,  i  po  zmianach będzie  wynosił  (-)  49.396.288,94  zł  (deficyt
budżetu).  Dla  zbilansowania  wyniku  wprowadza  się:  -  nadwyżkę  z  lat
ubiegłych,  pomniejszoną  o  niewykorzystane  środki  pieniężne,  o  których
mowa w art.  217  ust.  2  pkt  8  ustawy  o  finansach  publicznych  w kwocie
173.450,00  zł.  Deficyt  po  zmianach  planuje  się  sfinansować  przychodami
pochodzącymi  z:  -  emisji  obligacji  w  kwocie  22.000.000,00  zł,  -  wolnych
środków  w  kwocie  27.202.483,34  zł,  -  nadwyżki  z  lat  ubiegłych,
pomniejszonej o niewykorzystane środki  pieniężne, o których mowa w art.
217 ust.  2 pkt  8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 191.730,56 zł,
-  niewykorzystanych  środków pieniężnych  na  rachunku bieżącym budżetu
wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o
finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania
finansowego z udziałem tych środków w kwocie 2.075,04 zł. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja  Budżetu  i  Finansów,  Komisja  Gospodarki  Komunalnej
i  Inwestycji,  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  oraz  Komisja  Spraw
Społecznych.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Piotr  Duraj  powiedział,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radny Gabriel Grzejszczak powiedział,  że w ostatnim czasie Zarząd Dróg
Miejskich  przekazał  część  odcinka  ulicy  Kalinowej,  na  którym  ma  być
stawiane  oświetlenie  i   tam  pojawią  się  roboty  drogowe  związane
z przebudową drogi i powstaniem nawierzchni. W tym czasie raczej nie uda
się przeprowadzić inwestycji związanej z powstaniem oświetlenia, ponieważ
musi  być  czas  na  wybór  wykonawcy.  Zapytał,  kiedy  mniej  więcej  będzie
szansa na powstanie tego oświetlenia przy ulicy Kalinowej.

Naczelnik Marcin Chmielewski powiedział, że niezwłocznie po przesunięciu
środków na budowę oświetlenia przystąpią do wyłonienia wykonawcy tego
zadania.  Jest  to  zadanie  realizowane  w  formule  "zaprojektuj  i  wybuduj",
a więc konieczne będzie przeprocedowanie całej dokumentacji projektowej,
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której  na  ten  moment  nie  posiada, czyli  uzyskanie  map  do  celów
projektowych, przejście przez zespół uzgadniania dokumentacji projektowej
przy PODGiK-u i finalnie zgłoszenie robót budowlanych. Realnym terminem
wykonania  tego  zadania  jest  jesień.  Oczywiście,  będzie  starał  się
skoordynować  prace  z  Zarządem  Dróg  Miejskich,  natomiast  bliższego
terminu nie może podać,  bo zależy to w dużej  mierze od pracy instytucji
zewnętrznych  w  procedowaniu  dokumentacji  niezależnych  w  stosunku  do
Urzędu.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2021 rok – projekt nr 1.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 23)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/351/21. (Zał. Nr
24).

Ad.10.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła   projekt  uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2020 rok – projekt nr 2.
(Zał. Nr 25)  Po stronie planu wydatków dokonuje się zwiększenia w kwocie
239.112,00  zł:  -  z  tytułu  przekazania  dotacji  celowej  dla  MOK jako  wkład
własny  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Modernizacja  elewacji
budynku i  attyki  Domu Ludowego z 1903 r.  -  obecnie Miejskiego Ośrodka
Kultury  w  Pabianicach"  (WEKiS). Zmiana  wyniku  budżetu  skutkiem
powyższej  zmiany  jest  zmiana  wyniku  budżetu  w  roku  2021,  który  ulega
zmniejszeniu  o  kwotę  239.112,00  zł,  i  po  zmianach  będzie  wynosił
(-) 49.635.400,94 zł (deficyt budżetu). Dla zbilansowania wyniku wprowadza
się:  -  nadwyżkę  z  lat  ubiegłych,  pomniejszoną  o  niewykorzystane  środki
pieniężne,  o  których  mowa  w  art.  217  ust.  2  pkt  8  ustawy  o  finansach
publicznych  w  kwocie  239.112,00  zł.  Deficyt  po  zmianach  planuje  się
sfinansować  przychodami  pochodzącymi  z:  -  emisji  obligacji  w  kwocie
22.000.000,00 zł, - wolnych środków w kwocie 27.202.483,34 zł, - nadwyżki
z lat ubiegłych, pomniejszonej o niewykorzystane środki pieniężne, o których
mowa w art.  217  ust.  2  pkt  8  ustawy  o  finansach  publicznych  w kwocie
430.842,56  zł,  -  niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku
bieżącym budżetu wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5
ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu,
projektu  lub  zadania  finansowego  z  udziałem  tych  środków  w  kwocie
2.075,04 zł.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Oświaty,  Kultury
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i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2020 rok – projekt nr 2.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 26)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/352/21. (Zał. Nr
27).

Ad.11.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice  na  lata  2021  –  2035.   (Zał.  Nr  28)   Aktualizacja  WPF
spowodowana jest koniecznością urealnienia dochodów i wydatków budżetu.
Szczegółowe  wyjaśnienie  zmian  obrazuje  załącznik  nr  3  -  „Objaśnienia
przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2021-2035”.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2021 – 2035.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 29)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/353/21. (Zał. Nr
30)

Ad.12.
Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  -  Jasiczek  przedstawiła
projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy
Miasta Pabianice na rok 2021. (Zał. Nr 31) Zgodnie z art. 37 ust.1 i 2 ustawy
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z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo wodne (t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 624) rada
gminy  określa  w  drodze  uchwały  będącej  aktem  prawa  miejscowego,
corocznie do dnia 20 maja sezon kąpielowy, który obejmuje okres między
1  czerwca  a  30  września  oraz  wykaz  kąpielisk  na  terenie  gminy  lub  na
polskich obszarach morskich przyległych do danej gminy.  Przez kąpielisko
rozumie  się  wyznaczony  przez  radę  gminy  wydzielony  i  oznakowany
fragment  wód powierzchniowych,  wykorzystywany przez  dużą  liczbę  osób
kąpiących się, pod warunkiem że w stosunku do tego kąpieliska nie wydano
stałego zakazu kąpieli;  kąpieliskiem nie jest: pływalnia, basen pływacki lub
uzdrowiskowy,  zamknięty  zbiornik  wodny  podlegający  oczyszczaniu  lub
wykorzystywaniu  w  celach  terapeutycznych,  sztuczny,  zamknięty  zbiornik
wodny, oddzielony od wód powierzchniowych i  wód podziemnych - art.  16
pkt. 22 cyt. ustawy. Na podstawie art. 37 ust. 3 cyt. ustawy Miejski Ośrodek
Sportu i  Rekreacji  w Pabianicach przekazał Prezydentowi Miasta Pabianie
wniosek o umieszczenie w wykazie kąpielisk, kąpielisko, które miałoby być
otwarte  w  sezonie  kąpielowym we  wskazanym w  treści  uchwały  okresie.
Projekt  uchwały,  wraz z  wnioskami  i  dokumentami  Prezydent,  do dnia  28
lutego, przekazał do zaopiniowania Wodom Polskim, właściwemu organowi
Inspekcji  Ochrony  Środowiska  i  państwowemu powiatowemu inspektorowi
sanitarnemu - art. 37 ust. 12 cyt. Ustawy. Przeprowadzono także konsultacje
społeczne  poprzez  opublikowanie  informacji  o  podaniu  do  publicznej
wiadomości ww. projektu uchwały na tablicy ogłoszeń w Biuletynie Informacji
Publicznej  z  możliwością  wniesienia  przez  mieszkańców uwag.  Wszystkie
ww.  instytucje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały,  natomiast
mieszkańcy  w  drodze  konsultacji  nie  wnieśli  uwag.  Wobec  powyższego
przedstawiamy projekt  uchwały  w sprawie  określenia  wykazu kąpielisk  na
terenie  gminy  Miasta  Pabianice  na  rok  2021,  gdzie  w  wykazie  kąpielisk
umieszczony został wydzielony fragment wód powierzchniowych, na którym
Prezydent  zamierza  utworzyć  kąpielisko,  którego  organizatorem  będzie
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji Pabianicach. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radna Małgorzata  Grabarz zapytała,  jak  wygląda  w  tym  roku  sytuacja
z ratownikami na kąpielisku.

Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek   powiedziała,
że Pan Dyrektor nie zgłaszał żadnych problemów w tej sprawie. Uważa, że to
pytanie do Pana Dyrektora.
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Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  powiedział,  że  ta  informacja
zostanie udzielona Pani Radnej w jak najszybszym czasie.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  w sprawie określenia wykazu kąpielisk
na terenie gminy Miasta Pabianice na rok 2021.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 32)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/354/21. (Zał. Nr
33)

Ad.13.
Zastępca Prezydenta Miasta Marek Gryglewski przedstawił projekt uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Miasto  Pabianice
porozumienia  z  Miastem  Łódź  o  przystąpieniu  do  Łódzkiej  Grupy
Zakupowej  energii  elektrycznej  2022.  (Zał.  Nr  34) Celem  uchwały  jest
umożliwienie  przystąpienia  Miasta  Pabianice  do  kolejnej  edycji  Łódzkiej
Grupy Zakupowej  energii  elektrycznej,  której  zadaniem będzie  prawidłowe
oraz  terminowe  przygotowanie  postępowania  przetargowego  o  udzielenie
zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej w 2022 r. (w trybie
przetargu  nieograniczonego).  Przystąpienie  do  ŁGZ,  ze  względu  na  dużą
ilość skupionych w niej podmiotów, a co za tym idzie wielkość zamówienia,
stwarza  realną  szansę  uzyskania  korzystniejszej  ceny  zakupu  energii
elektrycznej. Grupa zakupowa zostanie utworzona i będzie funkcjonować na
podstawie  zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Łodzi  o  jej  utworzeniu  oraz  na
podstawie  regulaminu  funkcjonowania,  a  także  zawartego  wielostronnego
porozumienia  pomiędzy  jej  członkami.  Zadaniem grupy  zakupowej  będzie
wspólne  dokonywanie  zakupów  energii  elektrycznej  oraz  współdziałanie
związane z zaopatrywaniem członków tej grupy w energię elektryczną.

Radny Włodzimierz Stanek zapytał, jak Pan Prezydent ocenia procentowo,
o  ile  można taniej  wynegocjować zakup energii  elektrycznej,  przystępując
do Grupy Zakupowej.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Marek  Gryglewski uważa,  że  w  tej  chwili
na pewno trudno jest mówić o szacunkach, dlatego że taka Łódzka Grupa
Zakupowa, kiedy staje do rozmowy i walki o to, jakie jak najlepsze stawki,
to wówczas dopiero można powiedzieć o jakichkolwiek procentach. Z reguły
wiadomo, że jeśli jest się dużym podmiotem, który zabiega o jak najlepsze
stawki, te stawki naprawdę są korzystniejsze niż, gdybyśmy sami, jako miasto
Pabianice,  przystępowali  o  to,  by  mieć  energię  elektryczną  w  dobrych
stawkach. Na tę chwilę na pewno trudno jest powiedzieć procentowo, ale jeśli
taka  już  będzie  informacja,  to  na  pewno  zostane  przekazana  radnym,
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o ile procent były niższe stawki, a niżeli byśmy to sami robili.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia
zgody  na  zawarcie  przez  Miasto  Pabianice  porozumienia  z  Miastem
Łódź o przystąpieniu do Łódzkiej Grupy Zakupowej energii elektrycznej
2022.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 35)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/355/21. (Zał. Nr
36)

Ad.14.
Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  -  Jasiczek  przedstawiła
zmieniający  uchwałę  Nr  XXXI/341/21  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
z dnia 18 marca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki
pn. Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Łódzkie sp. z o.o.  (Zał. Nr 37)
Z uwagi na prowadzone negocjacje między członkami – założycielami Spółki
nad  ostatecznym  kształtem  spółki  zachodzi  konieczność  zmiany  podjętej
uchwały Nr XXXI/341/21 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 18 marca 2021
r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki pn. Społeczna Inicjatywa
Mieszkaniowa Łódzkie sp. z o.o.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poprosił,  że  zanim  ta  umowa
zostanie  podpisana,  aby  radni  otrzymali  ostateczny  kształt  tej  umowy  do
wiadomości.
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Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
powiedziała, że oczywiście tak to zostanie przedstawione.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę
Nr XXXI/341/21 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 18 marca 2021 r.
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  pn.  Społeczna
Inicjatywa Mieszkaniowa Łódzkie sp. z o.o.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 38)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/356/21. (Zał. Nr
39)

Ad.15.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ulicy
Grobelnej 8 oraz ulicy Stefana "Grota" Roweckiego 8A i 8B. (Zał. Nr 40)
Obszar  objęty  niniejszym przystąpieniem znajduje  się  w  centralnej  części
miasta  Pabianice,  w  sąsiedztwie  Hali  Sportowej  MOSiR,  po  zachodniej
stronie rzeki Dobrzynki i obejmuje teren działek o numerach ewidencyjnych
13-35/11,  13-135/13  i  13-135/14  -  położonych  przy  ul.  Stefana  „Grota"
Roweckiego  8  A,  o  numerze  ewidencyjnym 13-135/9  -  położonej  przy  ul.
Stefana  „Grota"  Roweckiego  8  B,  o  numerach  ewidencyjnych  13-15/22
(fragment), 13-15/25, 13-15/26 i 13-15/28 - położonych przy ul. Grobelnej 8
oraz, o numerach ewidencyjnych 13-134/1, 13-134/3, 13-134/4, 13-134/5, 13-
134/8 (fragment) i 13-135/4 (fragment) - tworzących rzekę Pabiankę. Obecnie
teren ten objęty jest obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego  dla  części  obszaru  miasta  Pabianice  położonej  między
ulicami:  ul.  „Grota"  Roweckiego,  ul.  Grobelną  i  rzeką  Dobrzynką,
zatwierdzonym uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach Nr XXIV/268/16 z dnia
03.03.2016 r. (publikacja: Dz. Urz. Woj. Łódz. z dnia 25.03.2016 r. poz. 1411)
i znajduje się w jednostkach planistycznych określonych w planie jako: -US —
podstawowe  przeznaczenie  terenu  to  usługi  sportu  i  rekreacji,  -  UC  —
podstawowe  przeznaczenie  terenu  to  teren  zabudowy  usługowej,  teren
wielkopowierzchniowych obiektów handlowych, garaże wielopoziomowe, -U
—  podstawowe  przeznaczenie  terenu  to  teren  usług  i  parkingi,  -  EE  —
podstawowe  przeznaczenie  terenu  to  teren  elektroenergetyki,  -WS  —
podstawowe przeznaczenie terenu to teren wód powierzchniowych - rzeka
wraz z zielenią towarzyszącą, skarpami, -KDD — podstawowe przeznaczenie
terenu  to  teren  drogi  publicznej  klasy  dojazdowej.  Ponadto  teren  objęty
przystąpieniem  do  sporządzania  planu  znajduje  się  w  strefie  ochrony
archeologicznej oraz częściowo: w strefie ochrony krajobrazu oraz w strefach
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określonych jako 'tereny zagrożone zalaniem" i 'strefa potencjalnie narażona
na okresowe podtapianie". Teren jest obecnie zainwestowany i użytkowany.
Z  wnioskiem  o  zmianę  planu  wystąpili  właściciele  działek  o  numerach
ewidencyjnych 13-135111, 13-135/13 i 13-135/14 położonych w Pabianicach
przy  ul.  Stefana  „Grota"  Roweckiego  8  A  wnosząc  o  zmianę,  bądź
uzupełnienie  zapisanej  w  obowiązującym  m.p.z.p.  funkcji  o  zabudowę
mieszkaniową, zmianę warunków inwestowania oraz zmianę przebiegu drogi
KDD.  W dniu  30  listopada  2020  r.  Rada  Miejska  w  Pabianicach  przyjęła
uchwałę  Nr  XXV/278/20  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek
o  numerach  ewidencyjnych  13-135/9,  13-135/11,  13-135/13  i  13-135/14,
położonych w Pabianicach przy ul. Stefana „Grota" Roweckiego 8 A i 8 B.
Następnie  o  zmianę  planu  wystąpili  właściciele  działek  o  numerach
ewidencyjnych  13-15/22,  13-15/25,  13-  15/26  i  13-15/28  położonych  w
Pabianicach  przy  ul.  Grobelnej  8  wnosząc  o  zmianę,  bądź  uzupełnienie
zapisanej  w  obowiązującym  m.p.z.p.  funkcji  o  zabudowę  mieszkaniową
wielorodzinną. Wnioskowane działki przylegają do rzeki Pabianki, która jest
również  granicą  planu  zainicjowanego  ww.  uchwałą  przystąpieniową.
Prezydent Miasta Pabianic dokonał oceny aktualności zapisów zawartych w
obowiązującym m.p.z.p. dotyczących przedmiotowego terenu, przeprowadził
analizę  aktualnego  stanu  zainwestowania  obszaru  miasta  w  rejonie  ul.
Stefana „Grota" Roweckiego i ul. Grobelnej, przeprowadził analizy dotyczące
zasadności  rozszerzenia  granic  planu  zainicjowanego  ww.  uchwałą
przystąpieniową i ocenę zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami
studium.  Na  podstawie  powyższych  analiz  i  ocen  stwierdził,  iż  potrzeba
zwiększenia obszaru objętego poprzednim przystąpieniem oraz zmiany planu
dla  omawianego  terenu  jest  racjonalna  i  uzasadniona.  Przystąpienie  do
sporządzenia  planu  „Grobelna  8  /  Roweckiego  8  AB"  uwzględnia  słuszny
interes  stron  i  nie  stoi  w  sprzeczności  z  szeroko  rozumianym  interesem
publicznym.  Jest  też  zgodne  z  wytycznymi  uchwały  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  Nr  XXV111/354/16  z  dnia  15  września  2016  r.  w  sprawie
aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
w  Pabianicach,  która  wskazuje  m.in.  aktualne  potrzeby  rozwojowe
poszczególnych terenów jako uzasadnioną podstawę zmiany planu, a także
wynika z 'Wniosków końcowych "Analizy  aktualności studium uwarunkowań i
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  oraz  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego Miasta Pabianic!'  Sporządzenie nowego
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  ma  na  celu  w
szczególności:  -  zmianę  zapisów  obowiązującego  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego,  ograniczających  działalność
inwestycyjną  na  terenie  działek  objętych  przystąpieniem  do  sporządzenia
planu, - uaktualnienie zapisów obowiązującego planu, aby umożliwić bardziej
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racjonalne, zagospodarowanie terenu i rozwój istniejących oraz planowanych
funkcji oraz dostosowanie ich do racjonalnych aktualnych potrzeb właścicieli i
przyszłych użytkowników tego terenu, - poprawę warunków inwestowania na
tym terenie i poprzez to stymulację rozwoju tej części miasta, - stymulację
funkcji  centrotwórczych poprzez wprowadzenie zabudowy mieszkaniowej,  -
ekonomiczne  zarządzanie  obszarem  centrum  poprzez  wykorzystanie  już
istniejącego uzbrojenia terenu dla nowo wprowadzanych funkcji, - racjonalne
zarządzanie mobilnością miejską. Biorąc pod uwagę powyższe fakty, zgodnie
z art. 14 ust. 4 ww. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym,
Prezydent  Miasta  Pabianie  przedstawia  Radzie  Miejskiej  w  Pabianicach
projekt  uchwały  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Grobelna 8 / Roweckiego 8 AB". Projekt
planu  opracowany  będzie  przez  Wydział  Urbanistyki  w  ramach  zadań
własnych. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla  terenów  położonych  przy  ulicy  Grobelnej  8  oraz  ulicy  Stefana
"Grota" Roweckiego 8A i 8B.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 41)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/357/21. (Zał. Nr
42)

Ad.16.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenów  położonych
w  Pabianicach  MOSiR.  (Zał.  Nr  43)  Obszar  objęty  niniejszym
przystąpieniem znajduje się w południowej części miasta. Obejmuje działki
Miejskiego Ośrodka Sportu i  Rekreacji  oraz ich sąsiedztwo. Przedmiotowa
uchwała obejmie teren działek o numerach ewidencyjnych 17-5, 17-58/3, 17-
67/3, 17-75/2, 17-75/4, 17-87/2, 17-87/6, 17-113, 17-114, 17-115, 17-129, 17-
147, 17-179, 17-206, 17-255, 17-257, 17-267, 17-294, 17-328, 17-329, 17-
346, 17-347, 17-361, 17-362, 17-378, 17-391, 17-414, 17-415, 17-439, 17-
440, 17-458, 17-498, 17-512, 17-526, 17-532, 18-322, 18-323, 18-324, 18-

22



325/1, 18-326/1, 18-327/1, 18-328/1, 18-329/1, 18-330/1, 18-331/1, 18-332/1,
18-333/1,  18-334/1,  18-335/1,  18-336/1,  18-337/1,  18-338/1,  18-339/1,  18-
348, 9-190/3, 19-193/2, 19-194/3, 19-195/2, 19-197, 19-198, 19-199, 19-202,
19-203, 19-204, 19-205,  19-206, 19-208,  19-209, 19-210,  19-213,  19-273,
19-347/1,  19-347/3,  19-347/4,  19-347/5,  19-347/6,  19-347/7,  19-347/8,  19-
347/9,  19-347/10, 19-347/11, 19-347/12, 19-347113, 19-347/14, 19-347/15,
19-347/16, 19-347/17, 19-347/18, 19-347/19, 19-347/20, 19-348/4, 19-348/5,
19-348/6, 19-348/7, 19-348/8, 19-348/9, 19-352, 19-356/1, 19-356/2, 19-357,
19-358, 19-359/1, 19-359/2, 19-359/3, 19-360, 19-361/1, 19-361/2, 19-362/1,
19-362/2,  19-363/1,  19-363/2,  19-364/1,  19-364/2,  położonych
w  Pabianicach.  Obecnie  teren  ten  objęty  jest  dwoma  obowiązującymi
miejscowymi  planami  zagospodarowania  przestrzennego:  1)  miejscowym
planem  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującym  tereny  w
Pabianicach:  pierwszy  ograniczony  ulicami:  ul.  Gen.  "Waltera"  Janke,  ul.
Projektowaną  6KD-G2/2,  granicą  Tuszyńsko-Dłutowsko-Grabiańskiego
Obszaru  Chronionego  Krajobrazu,  granicą  lasu  i  ul.  Sienną  oraz  drugi
ograniczony ulicami:  ul.  Popławską (dawny ślad),  ul.  Smugową, ul.  Bugaj,
korytem  rzeki  Dobrzynki,  ul.  Świetlickiego,  ul.  Gen.  „Waltera"  Janke,
zatwierdzonym uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach Nr LVII/729/14 z dnia
15.05.2014 r. (publikacja: Dz. Urz. Woj. łódz. z dnia 23.06.2014 r., poz. 2510)
oraz  następującymi  jednostkami  planistycznymi:  -  określoną  w  tym planie
jako ZPI - przeznaczenie podstawowe to teren zieleni urządzonej - park, a
przeznaczenie  uzupełniające  to  usługi  takie  jak  hotele,  motele,  obiekty
gastronomiczne oraz sportowo-rekreacyjne, usługi o charakterze sezonowym
i  towarzyszące  wydarzeniom  o  charakterze  krótkotrwałym  z  udziałem
tymczasowych obiektów budowlanych oraz sieci i  urządzenia infrastruktury
technicznej, - określoną w tym planie jako ZP2 - przeznaczenie podstawowe
to teren zieleni  urządzonej  -  z  możliwością  realizacji  zabudowy sportowo-
rekreacyjnej, a przeznaczenie uzupełniające to usługi takie jak hotele, motele,
obiekty  gastronomiczne,  sportowo -  rekreacyjne  oraz  parkingi  oraz  sieci  i
urządzenia infrastruktury technicznej,  -  określoną w tym planie jako WS -
teren  wód  powierzchniowych  -  rzeka;  2)  miejscowym  planem
zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Pabianie  w  granicach
administracyjnych Gminy Miejskiej Pabianice, zatwierdzonym uchwałą Rady
Miejskiej w Pabianicach nr LXVII/561/06 z dnia 29.06.2006 r. (publikacja: Dz.
Urz. Woj. łódz. Nr 330, poz. 2552 z dnia 27.09.2006 r.) oraz następującymi
jednostkami planistycznymi: -  określoną w planie jako ZŁ, -  przeznaczenie
podstawowe to uprawy łąkowe w dolinie rzeki Dobrzynki, rolnictwo (uprawy
polowe,  sady),  a  przeznaczenie  uzupełniające  to  sieci  urządzenia
infrastruktury  technicznej,  w  tym  niezbędne  elementy  zagospodarowania;
związane retencją wód, ścieżkę rowerową, drogi o nieregularnym przebiegu, -
określoną  w  planie  jako  ZP  przeznaczenie  podstawowe  terenu  to  zieleń
urządzona  ogólnie  dostępna  z  elementami  małej  architektury.
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Przeznaczeniem dopuszczalnym są sieci infrastruktury technicznej wyłącznie
w  formie  podziemnej,  urządzenia  obsługi  technicznej  oraz  urządzenia
sportowo - rekreacyjne, Ponadto teren objęty niniejszą uchwałą znaj duje się
częściowo  w  strefie  ochrony  archeologicznej,  w  Tuszyńsko  Dłutowsko  —
Grabiańskim  Obszarze  Chronionego  Krajobrazu,  w  zasięgu  terenów
zagrożonych  zalaniem oraz  w  strefie  potencjalnie  narażonej  na  okresowe
podtapianie. Teren jest obecnie zainwestowany i użytkowany. Nieruchomości
stanowią  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  oraz  własność  prywatną
(działki  położone  na  zachód  od  rzeki  Dobrzynki  oraz  działki  o  numerach
ewidencyjnych 19-356/1, 19-356/2, 19-357, 19-358, 19-361/1, 19-361/2, 19-
362/1,  19-362/2,  19-363/1,  19-363/2,  19-364/1,  19-364/2).  Z  wnioskiem o
zmianę planu wystąpił zarządzający większością obszaru objętego niniejszą
uchwałą - Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pabianicach. Wnioskodawca
wniósł  o  zmianę  w  obowiązującym miejscowym planie  zagospodarowania
przestrzennego  wskaźników  zabudowy  i  zagospodarowania  terenu,  m.in.
maksymalnej  powierzchni  zabudowy,  minimalnej  powierzchni  biologicznie
czynnej oraz przebiegu linii zabudowy. Teren MOSiR-u jest bardzo ważnym
elementem miejskiej  struktury sportowo -rekreacyjnej,  a  także ekosystemu
przyrodniczego  doliny  rzeki  Dobrzynki,  będącej,  zarówno  korytarzem
przewietrzającym  miasta,  jak  i  zielonym  ciągiem  wypoczynkowo  -
rekreacyjnym.  "Lewityn"  jest  też  jedynym  obiektem  wykorzystującym
naturalny zbiornik  wodny w Pabianicach.  Od 2015 r.  na terenie  MOSiR-u
przeprowadzono  już  szereg  prac,  które  spotkały  się  z  akceptacją
mieszkańców,  czemu  dają  wyraz  zarówno  poprzez  aktywną  obecność
fizyczną na terenie Ośrodka, jak i poprzez wnioski składane np. do budżetu
obywatelskiego. W dniu 30 listopada 2020 r. Rada Miejska w Pabianicach
przyjęła uchwałę Nr XXV/280/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu
położonego  w  Pabianicach  w  rejonie  MOSiR.  Następnie  o  zmniejszenie
obszaru  objętego  uchwałą  przystąpieniową  wystąpił  Wydział  Gospodarki
Nieruchomościami  UMP  wskazując,  iż  obecne  przeznaczenie
wnioskowanego  terenu  w  obowiązującym  miejscowym  planie
zagospodarowania przestrzennego i zapisy tam obowiązujące nie kolidują z
prowadzoną  przez  Gminę  Miejską  Pabianice  strategią  gospodarowania
zasobami gminnymi. Pozwalają też na spójne zagospodarowanie tego terenu
i  terenów  bezpośrednio  doń  przylegających.  Wniosek  dotyczył  działek
gminnych  o  numerach  ewidencyjnych  19-228/35,  19-332/4,  19-333/4,  19-
334/4, 19-335/4, 19-336/4, 19-337/4, 19-338/4, 19-339/3, 19-340/3, 19-341/4,
19-342/3, 19-343/3, 19-344/3 położonych w Pabianicach przy ul. Popławskiej.
Zważając  na  powyższe,  nie  ma racjonalnych  przesłanek  do  obejmowanie
tego obszaru zmianą m.p.z.p. Prezydent Miasta Pabianie dokonał też oceny
aktualności  zapisów  zawartych  w  obowiązującym  m.p.z.p.  dotyczących
przedmiotowego  terenu,  przeprowadził  analizę  aktualnego  stanu
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zainwestowania  obszaru  miasta  w  rejonie  MOSiR  oraz  ocenę  zgodności
przewidywanych  rozwiązań  z  ustaleniami  studium,  przeprowadził  również
analizy  dotyczące  zasadności  zmniejszenia  obszaru  planu  zainicjowanego
ww.  uchwałą  przystąpieniową.  Na  podstawie  powyższych  analiz  i  ocen
stwierdził, iż zmniejszenie obszaru objętego poprzednim przystąpieniem do
zmiany  planu  dla  omawianego  terenu  jest  racjonalne  i  uzasadnione.
Przystąpienie  do planu „MOSiR"  jest  zgodne z  wytycznymi  uchwały  Rady
Miejskiej  w  Pabianicach  Nr  XXVIII/354/16  z  dnia  15  września  2016  r.  w
sprawie  aktualności  studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
w  Pabianicach,  która  wskazuje  m.in.  aktualne  potrzeby  rozwojowe
poszczególnych terenów jako uzasadnioną podstawę zmiany planu, a także
wynika z Wniosków końcowych "Analizy aktualności studium uwarunkowań i
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  oraz  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego Miasta Pabianic". Sporządzenie nowego
m.p.z.p. jest również zgodne z szeroko rozumianym interesem publicznym,
umożliwi bowiem kontynuację i uzupełnienie już dokonanych na tym terenie
działań i  inwestycji,  zarówno w strefie przyrodniczej,  jak i  gospodarczej,  a
także wyposażenie go w nowe funkcje rekreacyjne i  sportowe, a przez to
wzbogacenie  oferty  skierowanej  do  mieszkańców.  Racjonalna  korekta
ograniczeń  wynikających  z  obowiązującego  m.p.z.p.  pozwoli  też  na
pozyskiwanie  środków  zewnętrznych  na  kontynuowanie  szeregu
przedsięwzięć mających na celu poszerzenie proponowanego mieszkańcom
katalogu  aktywności  i  podniesienie  atrakcyjności  terenu  MOSiR.  Ponadto,
nowy plan  umożliwi  dostosowanie  zapisów w zakresie  wymogów ochrony
doliny  rzeki  Dobrzynki  do  aktualnie  obowiązujących  przepisów  z  zakresu
ochrony  środowiska.  Sporządzenie  nowego  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego ma na celu  w szczególności:  -  zmianę
zapisów  obowiązującego  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego, ograniczających działalność inwestycyjną na terenie działek
objętych  przystąpieniem  do  sporządzenia  planu,  -  uaktualnienie  zapisów
obowiązującego planu, aby umożliwić bardziej racjonalne zagospodarowanie
terenu i rozwój istniejących oraz planowanych funkcji oraz dostosowanie ich
do  racjonalnych  aktualnych  potrzeb  Gminy  i  jej  mieszkańców,  -  poprawę
warunków inwestowania na tym terenie i poprzez to stymulację rozwoju tej
części miasta, - umożliwienie poszerzenia oferty rekreacyjno - sportowej dla
mieszkańców miasta, - racjonalne zarządzanie środowiskiem przyrodniczym
doliny rzeki Dobrzynki i jego ochroną oraz dostosowanie zapisów planu do
obecnie  obowiązujących  przepisów z  zakresu  ochrony  środowiska.  Biorąc
pod uwagę powyższe fakty, zgodnie z art. 14 ust. 4 ww. ustawy o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym, Prezydent Miasta Pabianie przedstawia
Radzie  Miejskiej  w  Pabianicach  projekt  uchwały  o  przystąpieniu  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
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„MOSiR".  Projekt  planu  opracowany  będzie  przez  Wydział  Urbanistyki
w ramach zadań własnych. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poprosił,  żeby  do  kolejnych
uchwał, jeżeli następują zmiany planów, został załączany załącznik graficzny,
który ułatwi zdecydowanie poznanie tego terenu. Był to też wniosek, który
został zgłoszony na Komisji Rady. 

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  jak  najbardziej  do
realizacji.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla terenów położonych w Pabianicach MOSiR.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  17,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 4. (Zał. Nr 44)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/358/21. (Zał. Nr
45)

Ad.17.
Zastępca Prezydenta Marek Gryglewski omówił projekt uchwały w sprawie
ustalenia  dodatkowych  miejsc  na  terenie  miasta  Pabianic
przeznaczonych  do  prowadzenia  sprzedaży  okazjonalnej  poza
wyznaczonymi  targowiskami  miejskimi.  (Zał.  Nr  46)  Wprowadzenie
dodatkowych miejsc na terenie miasta Pabianie na których dozwolona będzie
sprzedaż  okazjonalna  pozwoli  uporządkować  i  zalegalizować  handel
kwiatami,  owocami  sezonowymi  itp.  poza  targowiskami  miejskimi.
Za  zajmowaną  powierzchnię  handlową,  Wystawca  zobowiązany  będzie
wnosić  opłaty  na  podstawie  zawartej  umowy  z  Zarządem Dróg  Miejskich
w Pabianicach. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

26



Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia
dodatkowych  miejsc  na  terenie  miasta  Pabianic  przeznaczonych  do
prowadzenia sprzedaży okazjonalnej poza wyznaczonymi targowiskami
miejskimi.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 47)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/359/21. (Zał. Nr
48)

Ad.18.
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz omówił projekt uchwały w sprawie
przyjęcia  "Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pabianic" (Zał. Nr
49)  Niniejszy  projekt  uchwały  zostaje  przedłożony  Radzie  Miejskiej  w
Pabianicach związku z błędami pisarskimi w poprzednio uchwalonym tekście
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobieganiu bezdomności
zwierząt  na  terenie  miasta  Pabianic".  Przedłożony  projekt  uchwały  nie
wprowadza żadnych zmian merytorycznych. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
"Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pabianic"

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 50)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/360/21. (Zał. Nr
51)

Ad.19.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w Pabianicach
przy ul. Siennej 18-20, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pabianice.
(Zał.  Nr  52)  Nieruchomość  zabudowana  położona  w  Pabianicach  przy
ul. Siennej 18-20 oznaczona jako działki nr 268/1 i nr 112/4 o łącznej pow.
810  m2 stanowi  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice.  W  planie
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zagospodarowania  przestrzennego  przedmiotowa  nieruchomość
przeznaczona  jest  pod  zabudowę  mieszkaniową  wielorodzinną.  Kształt
nieruchomości to prostokąt o wymiarach: szerokość od 9 m do 16, długość
ok.  66  m.  Przez  całą  długość  działek,  w  centralnej  części,  przebiega
infrastruktura  przesyłowa  ciepłownicza,  która  w  połączeniu
z  nieprzekraczalną  linią  zabudowy  wynikającą  z  zapisów  planu
zagospodarowania przestrzennego, w znaczny sposób ogranicza zabudowę
terenu. Obecnie w/w nieruchomość dzierżawiona jest przez MU Sp. z o.o.
sp.k. Na dzierżawionym gruncie, dzierżawca za zgodą wydzierżawiającego
dokonał  nakładów  -  wykonał  parkingi  wraz  z  podjazdami,  chodniki,
oświetlenie terenu, nasadzenia roślinne. Na podstawie § 4 pkt. 10 Uchwały
Nr XXXIV/316/04 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 22 września 2004r.
(t. j. Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2016 r. poz. 1145) w sprawie określenia zasad
nabywania  nieruchomości  na  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  ich
zbywania, zamiany i darowizny, zbywania lokali mieszkalnych i użytkowych,
oddawania nieruchomości w trwały zarząd, obciążania prawami rzeczowymi
ograniczonymi, użyczania, wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3
lata,  Prezydent  Miasta  może  dokonywać  obrotu  nieruchomościami
stanowiącymi  własność  gminy  w  drodze  bezprzetargowej  jeśli  sprzedaż
nieruchomości następuje na rzecz osoby, która dzierżawi tę nieruchomość na
podstawie  umowy  zawartej  co  najmniej  na  10  lat,  zabudowa  dokonana
została  na  podstawie  zezwolenia  na  budowę,  sposób  korzystania
z  nieruchomości  jest  zgodny  z  miejscowym  planem  zagospodarowania
przestrzennego  a  wartość  poniesionych  przez  dzierżawcę  nakładów
przewyższa wartość zajętego na ten cel gruntu, co ma zastosowanie do tej
sprawy.  W  związku  z  powyższym  Prezydent  Miasta  przedkłada  Radzie
Miejskiej  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  położonej  przy
ul. Siennej 18-20. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Zarządzania Mieniem Komunalnym.

Przewodnicząca Komisji Joanna Kupś powiedziała, że Komisja Zarządzania
Mieniem Komunalnym zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radna Monika Cieśla zapytała, czy przez tę działkę przechodzą jakieś sieci i
czy  ewentualnie  są  ustanowione  służebności,  jeżeli  takie  sieci  by
przechodziły.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz powiedział,  że  z  tego,  co kojarzy,
sieci  przechodzą i  służebności  są  ustanowione.  Kiedyś  nawet  chyba była
propozycja,  żeby  to  był  kawałek  drogi  gminnej,  ale  tutaj  może  się  mylić.
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Poprosił Pana Naczelnik Mariusza Witkowskiego o uzupełnienie informacji w
tej sprawie.

Naczelnik  Mariusz  Witkowski,  w  uzupełnieniu  do  wypowiedzi  Pana
Prezydenta  powiedział,  że  w  centralnej  części  tej  nieruchomości  jest
zlokalizowany ciepłociąg z komorą ciepłowniczą, który zasila osiedla Bugaj 5.
Nie było to przewidziane, Panie Prezydencie, pod drogę, ale służebność jest
ustanowiona od 2009 roku na rzecz ZEC sp. z. o. o. Jest to nieruchomość,
zgodnie  z  opinią  planu,  prawie,  że  ze  względu  na  tą  zlokalizowaną
infrastrukturę  nie  do  zagospodarowania,  tam  obecnie  są  poukładane
chodniki, urządzona zieleń.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia
nieruchomości zabudowanej położonej w Pabianicach przy ul. Siennej
18-20, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pabianice.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 53)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/361/21. (Zał. Nr
54)

Ad.20.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  żądania  zwrotu
zwaloryzowanej  bonifikaty.  (Zał.  Nr  55)  Umową  notarialną  Rep.  A  nr
927/2016 z dnia 30.03.2016 r. właścicielka lokalu nr 16 przy ul. Pułaskiego
12, nabyła od Gminy Miejskiej Pabianice udział 106/1000 w prawie własności
do  działki  nr  442/4  i  w  prawie  własności  naniesień  terenu  stanowiącego
zaplecze budynku mieszkalnego przy ul.  Pułaskiego 12 w trybie art.  209a
ustawy o gospodarce nieruchomościami. Została jej udzielona bonifikata w
wysokości  85%  (kwota  8682,04  zł).  Zgodnie  z  obowiązującą  uchwałą  nr
XVI/170/11  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  27,09.2011r.  w  sprawie
odstąpienia  od  żądania  zwrotu  bonifikaty  udzielanej  przy  nabywaniu
nieruchomości w trybie art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami w
przypadku ich zbycia przed upływem 10 lat od daty nabycia Prezydent Miasta
ma  prawo  odstąpić  od  żądania  zwrotu  bonifikaty  udzielonej  przy  nabyciu
udziału w prawie własności do działki nr 442/4 i prawie własności naniesień w
przypadku  jej  zbycia  przed  upływem  10  lat  od  nabycia.  W  świetle
powyższego podjęcie uchwały należy uznać za uzasadnione. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Zarządzania Mieniem Komunalnym.
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Przewodnicząca Komisji Joanna Kupś powiedziała, że Komisja Zarządzania
Mieniem Komunalnym zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia
zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej bonifikaty.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 56)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/362/21. (Zał. Nr
57)

Ad.21.
Naczelnik  Anna  Antonowicz  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz
wzoru deklaracji  o  dochodach gospodarstwa domowego.  (Zał.  Nr  58)
Ustawą z dnia 10 grudnia 2020r. o zmianie niektórych ustaw wspierających
rozwój mieszkalnictwa ogłoszoną w dniu 04 stycznia 2021r. (Dz. U. z 2021r.
poz. 11) wprowadzono z dniem 05 stycznia 2021r. zmianę do ustawy z dnia
21  czerwca  2001r.  o  dodatkach  mieszkaniowych.  W  powyższej  zmianie
zobowiązano radę gminy do określenia w drodze uchwały do dnia 01 lipca
2021r.  (art.  38 ustawy zmieniającej)  wzoru wniosku o  przyznanie  dodatku
mieszkaniowego  oraz  wzoru  deklaracji  o  dochodach  gospodarstwa
domowego za okres 3  miesięcy poprzedzających  dzień złożenia  wniosku.
Wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego stanowiący załącznik
nr 1 do uchwały oraz wzór deklaracji o dochodach stanowiący załącznik nr 2
do  uchwały  przygotował  Wydział  Spraw  Lokalowych  zajmujący  się
przyznawaniem  i  wypłatą  dodatku  mieszkaniowego.  W  ww.  wzorach
umieszczono  wszystkie  dane  zgodnie  z  ustawą  o  dodatkach
mieszkaniowych, niezbędne do rozpatrzenia wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Zarządzania Mieniem Komunalnym.

Przewodnicząca Komisji Joanna Kupś powiedziała, że Komisja Zarządzania
Mieniem Komunalnym zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie określenia
wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  21,  przeciw  -  0,
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wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 59)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/363/21. (Zał. Nr
60)

Ad.22.
Pani  Ewa Smuga przedstawiła  projekt  uchwały zmieniający uchwałę nr
LI/660/18 RMP z dnia 22.02.2018r. w sprawie nadania Statutu Żłobkowi
Miejskiemu w Pabianicach. (Zał. Nr 61) Zgodnie z art. 11 ustawy ż dnia 4
lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 {t j. Dz. U. z 2021 r. poz.
75) żłobek działa na podstawie statutu nadawanego przez podmiot, który go
utworzył.  W  statucie  określa  się  m.in.  zasady  ustalania  opłat  za  pobyt  i
wyżywienie  w  przypadku  nieobecności  dziecka  w  żłobku.  Proponowana
zmiana ma na celu wprowadzenie odpisu za nieobecność dziecka w żłobku w
wysokości 50% opłaty, w przypadku rodzin, w których dochód na osobę w
rodzinie nie przekracza kwoty odpowiadającej 150% kryterium dochodowego
określonego w art. 8 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy
społecznej. Rozwiązanie to pozwoli na wsparcie rodzin znajdujących się w
trudnej  sytuacji  materialnej  oraz  na  utrzymanie  miejsc  w  Żłobku  dla
wszystkich dzieci. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Spraw Społecznych.

Przewodniczący  Komisji  Piotr  Duraj  powiedział,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr
LI/660/18 RMP z dnia 22.02.2018r. w sprawie nadania Statutu Żłobkowi
Miejskiemu w Pabianicach.

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 62)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/364/21. (Zał. Nr
63)

Ad.23.
Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  -  Jasiczek  przedstawiła
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  przez
Miasto  Pabianice,  jako  Partnera,  do  projektu  nr POWR.04.01.00-00-
DM12/20  w  ramach  konkursu  nr  POWR.04.01.00-IZ.00-00-026/20  -
Działanie  4.1  pod  tytułem  „Środowiskowe  Centrum  Zdrowia
Psychicznego dla dzieci i  młodzieży w Pabianicach” (Zał. Nr 64) Miasto
Pabianice,  w partnerstwie  z  Pabianickim Centrum Medycznym Sp.  z  o.o.
zamierza  przystąpić  do  Projektu  pod  tytułem  „Środowiskowe  Centrum
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Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży  w  Pabianicach”  w  ramach
Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020,  Osi
priorytetowej  IV  „Innowacje  społeczne  i  współpraca  ponadnarodowa”,
Działanie  4.1.  Innowacje  społeczne,  współfinansowanego  ze  środków
Europejskiego  Funduszu  Społecznego.  Partnerem  Wiodącym  jest
Pabianickie  Centrum  Medyczne  Sp.  z  o.o.,  które  ponosi  pełną
odpowiedzialność  za  prawidłową  realizację  umowy  o  dofinansowanie
projektu,  w  tym  za  poprawność  rozliczeń  finansowych.  Miasto  Pabianice
będzie odpowiedzialne za realizację dwóch zadań: - dopracowanie Modelu
ŚCZPDiM  i  opracowanie  indywidualnego  planu  jego  wdrażania  –  zespół
koordynacji  międzysektorowej  podległy  Miastu,  -  działalność  Centrum
Koordynacji - zespół koordynacji międzysektorowej podległy Miastu, na które
otrzyma środki finansowe przekazane przez PCM Sp. z o.o. w wysokości nie
większej  niż  175.500,00  zł.  Głównym  celem  projektu  jest  utworzenie
Środowiskowe  Centrum  Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży
działającego na obszarze powiatu pabianickiego. W ramach Centrum opieką
zostaną  objęte  dzieci  poniżej  7  roku  życia  oraz  dzieci  i  młodzież  objęta
obowiązkiem szkolnym, jednak nie później niż do ukończenia 21 roku życia.
Istotną  częścią  projektu  są  również  oddziaływania  edukacyjne  i
profilaktyczne skierowane do pracowników z różnych sektorów, tak aby mogli
oni zapobiegać wystąpieniu kryzysów psychicznych u dzieci i młodzieży oraz
odpowiednio wcześnie na nie reagować. Planowany okres realizacji Projektu
to 01.02.2021 r. - 30.06.2023 r.

Zastępca  Naczelnika  Ewa  Smuga  powiedziała,  że  projekt  uchwały  został
przygotowany  w  związku  z  podpisaniem  przez  miasto  listu  intencyjnego,
w  którym  miasto,  jak  również  powiat,  będą  partnerami  Pabianickiego
Centrum Medycznego, które otrzyma dofinansowanie na realizację projektu
pod  nazwą:  "Środowiskowe  Centrum  Zdrowia  Psychicznego  dla  Dzieci
i Młodzieży w Pabianicach". Centrum to będzie znajdowało się w budynku po
przychodni  przy  ulicy  Wileńskiej  i  będzie  również  wyremontowane z  tego
projektu,  będzie  dostosowane  do  prowadzenia  działalności  związanej
właśnie z wspieraniem pabianickich dzieci i młodzieży z terenu miasta, jak
również  powiatu  pabianickiego,  w  trudnych  czasach,  zarówno  czasach
dotkniętym pandemią i wszystkich problemach psychicznych, jakie są z tym
związane. Projekt będzie realizowany do 30 czerwca 2023 roku. W projekcie
wsparcie  psychologiczne  i  psychiatryczne  otrzymają  dzieciaki  poniżej
siódmego roku życia, ale też dzieci aż do 21 roku życia, dzieci, już nie dzieci,
młodzież, osoby dorosłe, studiujące, uczące się. Uważa, że wsparcie to jest
bezcenne,  szczególnie  właśnie  w  tak  trudnym  czasie,  jaki  mamy  teraz.
Projekt  realizowany  był  wcześniej  przez  Szpital  Bielański  w  Warszawie
i  również  został  z  powodzeniem  zakończony,  miał  bardzo  dobre  efekty,
bardzo dobre rezultaty. Liczymy na to, że w Pabianicach również też będzie z
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korzyścią  dla  wszystkich  mieszkańców  zrealizowany.  W  projekcie
przewidziano również szkolenie, czyli  działania edukacyjne i  profilaktyczne
skierowane do pracowników z różnych sektorów, m.in. oświaty, w celu, jakby,
nauczenia nauczycieli, pedagogów rozpoznawania i kryzysów psychicznych
u dzieci i młodzieży i odpowiednio wczesne reagowanie na te sytuacje.

Radny  Tadeusz  Gęs  powiedział,  że  w  naszym  mieście  był  realizowany
program "Nowoczesna szkoła, lepszy rozwój dziecka" i tam, w ramach tego
programu  powstały  gabinety  rewitalizacyjne,  logopedyczne,  sensoryczne.
Ten  program,  już  nie  jest  realizowany,  natomiast  te  gabinety  są  i  całe
wyposażenie jest. Czy jest szansa, żeby połączyć to, co zostało już zrobione,
z  tą  jednostką,  która  teraz  będzie  realizowana,  tak,  ażeby  ci  terapeuci,
psycholodzy, którzy już pracowali w tych szkołach, mogli dalej realizować się
na miejscu, również te zadania, które będą przekazywane przez lekarzy, czy
psychologów podczas diagnoz, które będą miały miejsce w tej przychodni, bo
to  można  byłoby  razem  bardzo  dobrze  połączyć  wtedy  można  byłoby
powiększyć ilość dzieci, które mogłoby zostać objęte pomocą i wsparciem.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
powiedziała,  że  ten  projekt  jest  projektem  Pabianickiego  Centrum
Medycznego. Projekt ma swoje miejsce, po przychodni przy ulicy Wileńskiej
będą wprowadzone zmiany. Pana prośba zostanie przekazana, natomiast tak
jak wcześniej już mówiliśmy, jak Pan widzi  uchwałę, to my jesteśmy tylko
partnerem, jesteśmy partnerem i prosimy Państwa o przystąpienie do tego
projektu  jako  partner,  natomiast  głównym  wykonawcą  tego  projektu  jest
Pabianickie Centrum Medyczne, czyli spółka.

Radna Grażyna Wójcik zapytała, jaka jest wartość całego projektu.

Zastępca Naczelnika Ewa Smuga odpowiedziała, że wartość całego projektu
wynosi ponad 12.600 000 zł

Radna Małgorzata Grabarz uważa, że jest to imponująca kwota. Chciała się
tylko dopytać może o taką kwestię, projekt wiemy kiedy się rozpocznie, a czy
on jest terminowy, czy po prostu jak już będzie otwarta taka przychodnia, tak
to nazwijmy, czy to już będzie cały czas. Jak to będzie wyglądać.

Zastępca Naczelnika Ewa Smuga powiedziałą, że projekt jest do 30 czerwca
2023 roku, oczywiście z okresem trwałości, który później leży po stronie też
partnera wiodącego i  partner wiodący,  czyli  PCM, będzie realizował nadal
takie wsparcie dla dzieci i młodzieży.
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Radny Tadeusz Gęs powiedział, że na Komisji została udzieloan informacja,
że ten budynek będzie przygotowywany do tego 2023 roku. 

Zastępca  Naczelnika  Ewa  Smuga  poinformowała,  że  na  razie  nie  jest
podpisana umowa o dofinansowanie. Czekamy na podpisanie. PCM czeka
na podpisanie umowy. Jak tylko umowa będzie podpisana projekt zacznie
być realizowany.

Radny  Tadeusz  Gęs  powiedział,  że  to  on  będzie  realizowany  już  w  tej
przychodni,  jak  to  będzie  w  ogóle  wyglądało.  Czy  już  Państwo,  kiedy
Państwo w ogóle zaczynacie remont tej przychodni.

Zastępca  Naczelnika  Ewa  Smuga   powiedziała,  że  zaczyna  PCM  ze
środków,  które  otrzyma  w  projekcie,  także  musimy  czekać  na  umowę  o
dofinansowanie  i  uważa,  że  szczegóły  już  tutaj  po  stronie  partnera
wiodącego, czyli PCM.

Zastępca Prezydenta Aleksandra Jarmakowska – Jasiczek powiedizała, że
Radni będą na bieżąco informowani.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Spraw Społecznych.

Przewodniczący  Komisji  Piotr  Duraj  powiedział,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt  uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  przystąpienie  przez  Miasto  Pabianice,  jako  Partnera,  do
projektu  nr POWR.04.01.00-00-DM12/20  w  ramach  konkursu  nr
POWR.04.01.00-IZ.00-00-026/20  -  Działanie  4.1  pod  tytułem
„Środowiskowe Centrum Zdrowia Psychicznego dla dzieci i młodzieży w
Pabianicach”

Głosowanie  jawne  imienne  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. (Zał. Nr 65)  Podjęto uchwałę Nr XXXIII/300/20. (Zał. Nr
66)
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Ad.24.
Radny  Włodzimierz  Stanek  -  Szanowni  Państwo,  myślę,  że  powinno
to wybrzmieć dzisiaj na naszej sesji i myślę, że jest to w dobrym momencie
ku  temu,  żeby  to  zrobić.  Otóż  jak  wszyscy  wiemy  12  maja  w  Polsce
obchodzony jest Międzynarodowy Dzień Pielęgniarek i Położnych. W imieniu
Klubu  Prawa  i  Sprawiedliwości  chciałby  złożyć  wszystkim  paniom
pielęgniarkom, paniom położnym, wszystkim panom pielęgniarzom również,
pracującym zarówno PCM, jak i  w innych jednostkach w naszym mieście;
wszelkiej serdeczności, a w tych trudnych, pandemicznych czasach wyrazić
ogromną  wdzięczność  za  codzienną  walkę  z  pandemią  i  opiekę  nad
pacjentami,  wszystkiego  najlepszego,  drogie  panie  pielęgniarki,  położne
z okazji waszego święta. Dziękuję serdecznie.

Radny  Gabriel  Grzejszczak  powiedział,  że  również  dokłada  się  do  tych
życzeń.  Myśli,  że  cała  Rada  Miejska,  nie  tylko  Prawa  i  Sprawiedliwości,
ale  cała  Rada  Miejska  ponad  podziałami  składa  najlepsze  życzenia
i  podziękowania  dla  wszystkich  pielęgniarek,  zarówno  z  PCM-u,  jak  i  z
okolicznych miejscowości,  a wiemy,  że pabianiczanie leczą się również w
Łodzi i w miastach, także najlepsze życzenia. Szanowni Państwo, jeszcze w
jednym  temacie,  ponieważ  w  dniu  wczorajszym  Radna  Sejmiku
Wojewódzkiego, Pani Iwona Lewandowska poinformowała mnie,  że Urząd
Marszałkowski wycofał się z pomysłu biblioteki pedagogicznej, w miastach
województwa  łódzkiego,  w  tym  Pabianicach,  o  których  utrzymanie  tutaj
również na Radzie Miejskiej mocno walczyliśmy. W tym miejscu chciałbym
podziękować  wszystkim  zaangażowanym  w  sprawę  biblioteki,  przede
wszystkim  tysiącom  osób,  które  podpisały  tę  petycję  do  zarządu
województwa, ale również naszej Radzie Miejskiej za to, że za stanowisko
w tej  sprawie,  które zostało przyjęte na sesji  w lutym. Decyzja ogłoszona
w publikacji Urzędu Marszałkowskiego pokazuje, że presja ma sens, a głos
mieszkańców  i  m.in.  naszej  Pabianickiej  Rady  Miejskiej  został  wycofany
przez zarząd województwa, za co również z tego miejsca bardzo serdecznie
dziękuję.  

Zastępca Prezydenta Marek Gryglewski chciałby tutaj odnieść się do pytania
Pana  Włodzimierza  Stanka  dotyczącego  różnicy  w  Łódzkiej  Grupie
Zakupowej  i  poprosił  o  to  Naczelnika,  Pana Marcina Chmielewskiego,aby
można było sprawdzić, jaka może to być różnica i porównując miejscowości
bardzo podobne do Pabianic, takie jak Piaseczno, to chciałby powiedzieć,
że ta różnica wynosi 27 zł. Pabianice z racji tego, że przystąpiły do Łódzkiej
Grupy Zakładowej, płacą w roku 2021 333 zł, natomiast Piaseczno 350 zł.
Myśli,  że ta informacja dla Pana Radnego Włodzimierza Stanka, jak i  dla
wszystkich radnych powinna być na tę chwilę chyba wystarczająca. 
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Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski podziękował za obecność, złożył
życzenia  dużo  zdrowia  -  do  zobaczenia  na  kolejnej  sesji,  planowanej
absolutoryjnej, natomiast jeżeli  będzie taka konieczność, zostanie zwołana
sesja nadzwyczajna.

Ad.25.
Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski zamknął obrady XXXIII sesji Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 15.00.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokołowała:                                            Obradom przewodniczyli:

     Agnieszka Michel                                           Krzysztof Rąkowski
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